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Opslag en recycling kunstgrasvelden C.J.M. Smeenk 14 0481  

 
 
Geachte fractieleden van GBO en overige raadsleden,  
 
Op 4 september ontving het college van u een schriftelijke raadsvragen met nr. S-444. Deze vraag 
gaat over de opslag en de recycling van kunstgrasvelden. In deze brief leest u onze reactie op uw 
vragen. 
 
Hoeveel kunstgrasvelden telt de gemeente Overbetuwe op dit moment? 
De gemeente Overbetuwe telt op dit moment 9 kunstgrasvelden, waarvan er 1 veld niet is gevuld 
met SBR (styrene butadiene rubber) rubbergranulaat maar met kurk. Daarnaast is er 1 
kunstgrasveld gevuld met ProGrann infill in de kleur groen. De ProGrann korrels (SBR granulaat) 
zijn voorzien van een polyurethaancoating (groen); een ondoordringbare barrière tussen het 
rubber, de spelers en de omgeving 
 
Wanneer moeten de kunstgrasvelden vervangen worden in onze gemeente? 
Twee kunstgrasvelden van Spero (de oudste in onze gemeente) dateren van 2009. Normaliter 
worden kunstgrasvelden vervangen als ze tussen de 10  tot 15 jaar oud zijn. De kunstgrasvelden 
zijn begin 2019 gekeurd door een erkende organisatie. Zij hebben geconstateerd dat de velden 
voldoen aan alle normen en dat vervanging voorlopig niet nodig is. 
 
Waar brengt de gemeente de te vervangen kunstgrasvelden op dit moment naar toe? 

Wij hebben hier nog niet mee te maken gehad. 
 
Is enkel de gemeente verantwoordelijk voor de kosten van het recyclen? 
De gemeente is verantwoordelijk voor de kosten van het recyclen. Daarnaast wordt vanuit de VSG 
en de KNVB erop gewezen dat ook de leveranciers mede-verantwoordelijk moeten worden 
gemaakt. Bij de aanbesteding van de vervanging van kunstgrasvelden wordt geadviseerd om het 
recyclen in de aanbesteding mee te nemen. 
 
Zullen ook de sportclubs met kunstgrasvelden mee betalen aan het opruimen van de 
kunstgrasvelden? 
Hierover zijn met de besturen van de sportclubs geen afspraken gemaakt. 
 
Zal in de toekomst door worden gegaan met de aanleg van kunstgrasvelden? 
Ja, wij zullen in de toekomst ook kunstgrasvelden gaan aanleggen. Wij houden de ontwikkelingen 
met betrekking tot de infill nauwlettend in de gaten. Zodra er andere/betere mogelijkheden zijn dan 
het gebruik van rubbergranulaat laten wij ons daarover voorlichten. Op dit moment is het gecoate 
rubbergranulaat dat gebruikt is bij het recent aangelegde veld bij Spero dus een betere optie. 
 
Wat doet de gemeente op dit moment om het gebruik van kunstgrasvelden op een goede manier 
te gebruiken of te vervangen? 
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De verenigingen die kunstgrasvelden hebben worden zowel door de KNVB als de gemeente 
geïnformeerd over de ontwikkelingen en het (veilig) gebruik. Vervanging is op dit moment geen 
issue. 
 
Is er contact geweest met de gemeente Wijchen om te kijken of we wij ook een betere manier 
kunnen vinden voor het opruimen van de kunstgrasvelden? 
Er is geen contact geweest met de gemeente Wijchen omdat wij tot op heden nog geen 
kunstgrasvelden hoeven te vervangen. 
 
Verwacht de portefeuillehouder binnen niet al te lange tijd een goede oplossing voor het opruimen 
van deze kunstgrasvelden? 
Landelijk blijft het opruimen van kunstgrasvelden voorlopig nog een probleem. Wij worden over 
mogelijke oplossingen en ontwikkelingen geïnformeerd door de RIVM, de VSG en de KNVB.  
 
Is het voor de inwoners ook duidelijk dat deze problemen zich voordoen in onze gemeente? 
Toen vorig jaar nog onduidelijk was welke reële gezondheidsrisico het rubbergranulaat met zich 
mee zou brengen, heeft de gemeente diverse malen overleg gevoerd met de besturen van de 
voetbalverenigingen. Diverse voetbalverenigingen hebben gaande het onderzoek maatregelen 
genomen en de leden geïnformeerd. Zij hebben oa. besloten dat jonge kinderen niet meer trainen 
op het kunstgras en zoveel mogelijk uit te wijken naar natuurgras. 
 
Denkt de portefeuillehouder ook na over de oplossing die er moet komen om te voorkomen dat de 
chemische stoffen in de Overbetuwse grond terecht komen? En wat verwacht men eraan te 
kunnen doen? 
De ontwikkelingen – ook op dit terrein – houden wij nauwlettend in de gaten. 
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